
Základní	a	mateřská	škola	Chýně,	okres	Praha-západ,	Za	školou	55,	253	01	

Hostivice,	tel:	702 155 417,	skola@zschyne.cz

ŠKOLSKÁ	RADA

Zápis	z	16.	zasedání	Školské	rady	ZŠ	Chýně	

Datum	konání:	2.3.2016

Místo	konání: Sborovna,	Základní	škola	Chýně

Zahájení	zasedání:	17:15	hod.

Přítomni: Tereza	Čápová

Mgr.	Tereza	Alexová

Mgr.	Miluše	Janotová

Mgr.	Zuzana	Čermáková

Mgr.	Alena	Mazzolini

Stanislav	Barek

Mgr.	Jaroslav	Novák	– ředitel	školy

Schválení	programu,	zapisovatele	a	ověřovatele.

Školská	rada	schvaluje	

Zapisovatel:	Tereza	Čápová

Ověřovatel:	Miluše	Janotová

Program	jednání:

1. Certifikát	Rodiče	vítáni

2. Zápis	do	1.	třídy	finální	stav

3. Informace	k	dotaci

4. Konkurz	na	vedoucí	učitelku	MŠ

5. Ostatní

Pro:	6

Proti:	0

Návrh	usnesení	byl	schválen.

Kontrola	zápisu	z minulého	zasedání	a	kontrola	úkolů.

Zápis	byl	zkontrolován,	odsouhlasen	a	podepsán.	

Kontrola	úkolu	z minula:	Aktuální	MPP	pro	rok	2015/2016	byl	zpracován	paní	Wantochovou	a	

je	již	vyvěšen	na	webu	školy,	stejně	tak	je	umístěn	i	Tematický	plán	školní	družiny.	Školní	řád	

mateřské	školy	stále	není	na	webu	umístěn,	probíhají	aktualizace	stránek,	bude	znovu	urgováno,	

vyvěšeno	zítra,	tj.	3.3.2016.

1) Certifikát	Rodiče	vítáni

Čápová:	 Ráda	bych	navrhla	na	příštím	zasedání	školské	rady	panu	řediteli,	aby	škola	požádala	o	

přidělení	značky	Rodiče	vítání.	Již	jsem	mu	poslala	odkaz	na	kritéria,	podle	mého	názoru	je	naše	

škola	splňuje,	nicméně	bych	ráda	ještě	přednesla	tuto	myšlenku	rodičům.	Bylo	by	možné	

prostřednictvím	distribučního systému	školaonline	rozeslat	krátkou	informaci	a	vzor	dotazníku	

mezi	rodiče?



Ředitel:	Pošlete	mi	váš	text	a	odkaz	na	stránky,	kde	jsou	kritéria	popsána	a	rodičům	to	rozešlu.

Čermáková:	V souvislosti	s tím	by	bylo	vhodné	vytvořit	Kodex	pro	rodiče,	aby	komunikace	mezi	

rodiči	a	školou	měla	jasně	daná	pravidla.	Tento	kodex	by	mohl	být	vyvěšen	společně	

s certifikátem,	pokud	jej	škola	získá	na	viditelném	místě.

2) Zápis	do	1.	třídy,	finální	stav

Ředitel	školy	informuje	školskou	radu	o	zápisu	do	prvních	tříd.	Zapsáno	bylo	48	dětí,	otevřeme	2	

třídy	po	24	dětech.	Plánujeme	umístění	prvních	tříd	v novém	objektu	u	obecního	hřiště,	kde	

předpokládáme	i	provoz	školní	družiny	pro	část	dětí.	Až	bude	budova	opravena,	budeme	žádat	o	

navýšení	kapacity	školy	i	školní	družiny.	V souvislosti	s tím	budeme	hledat	další	vychovatelku	do	

družiny.

3)	Informace	k	dotaci

Ředitel:	Na	minulé	schůzce	jsme	mluvili	o	vrácení	dotace	z Výzvy	56,	pro	ty,	kteří	tu	nebyli,	

zopakuji,	že	jsme	nestihli	včas	vyčerpat	celou	dotaci	na	čtenářské	dílny	a výjezdu	učitelů	do	

zahraničí,	proto	musí	být	celá	dotace	vrácena.	Zatím	čekám	na	výzvu	s instrukcemi	k zaslání	

peněz	zpátky.	

Mazzolini:	Proč	se	výjezdy	neuskutečnily?

Čermáková:	Vše	bylo	připravováno,	firma	Profiškola	měla	výjezdy	zajistit	pro	paní	učitelku	

Alexovou	a	pana	učitele	Rajmana,	oba	byli	připravení,	ale	nepřicházeli	žádné	pokyny	a	výjezdy	

se	nestihli	v plánovaném	období	zrealizovat.

Ředitel:	Dotace	byla	vázaná	na	sebe,	tedy	výjezdy	i	čtenářské	dílny,	které	jsme	měli	rozjeté.	Musí	

se	bohužel	vrátit	vše.

Čápová:	Minule	jsem	žádala	pana	ředitele	o	nahlédnutí	do	smlouvy	s Profiškolou,	smlouvu	jsem	

dostala,	pročetla,	ale	nic	zásadního	pro	mne	z toho	neplyne,	s dovolením	jí	přepošlu	paní	

Mazzolini,	která	je	právnička	a	prohlédne	ji	podrobněji.		Co	další	dotace?

Ředitel:	Podali	jsme	nové	žádosti	o	dotace:	1)	z Fondu	sportu	středočeského	kraje	na	sportovní	

vybavení	a	výjezdy	dětí	do	sokolovny	v Hostivicích	,	požádali	jsme	o	částku	100.000	Kč,	2)	ŘLP	

žádost	o	dotaci	ve	výši	50.000	Kč	na	sportovní	náčiní	a 3)	ČEZ	žádost	o	dotaci	na	příměstský	

tábor	a	vzdělávání	učitelů.

4)	Konkurz	na	vedoucí	učitelku	MŠ

Do	konkurzu	se	přihlásili	4	uchazeči,	kteří	zaslali	své	materiály	v termínu,	ústní	kolo	konkurzu	

proběhne	příští	pondělí.	Budu	veřejnost	informovat	na	webu.

5)Ostatní

- školská	rada	žádá	pana	ředitele	o	nástěnku.	Může	využívat	venkovní	vitrínu,	klíče	jsou	

k dispozici	ve	školní	družině.

- obdrželi	jsme	další	stížnost	na	jídlo	ve	školní	jídelně,	řešilo	se	s paní	Turskou.

- v systému	Scolarest	jsou	problémy	při	aktualizaci	systému,	ze	čtvrtka	na	pátek	dochází	

automaticky	k aktualizacím	a	objednává	systém	sám	volbu	č.	1	i	v případě	odhlášení	oběda,	

technické	problémy.

- letní	ŠVP	do	Vrbna	se	uskuteční,	nyní	je	přihlášeno	přes	60	dětí,	vedoucí	ŠVP	je	slečna	

Fundáková,	termín	je	na	konci	května	v táborovém	objektu,	plánujeme	školku	v přírodě	i	MŠ,	

ideálně	ve	stejném	termínu,	ale	nezaručujeme

- v červnu	pojedou	děti	do	Legolandu,	zájem	byl	dostatečný



- Noc	s Andersenem	– zatím	je	v řešení	s pedagogickým	sborem,	na	pedagogické	radě	se	

dohodneme,	zda	uskutečníme	nebo	naplánujeme	podobnou	akci	mimo	tento	pevně	stanovený	

termín.

- Čarodějnice	– spolupracujeme	se	spolky,	předložili	nám	píseň	k nácviku,	s dětmi	v rámci	výuky	

nacvičujeme	melodii,	ti,	kteří	se	čarodějnic zúčastní, podpoří	Arbor	ve	zpěvu,	detaily	zatím	

nejsou	z obce	známy.

- V mateřské	škole	proběhne	na	jaře	vyšetření	zraku	u	předškoláků.

Čápová:	Jak	je	to	s ohlašováním	infekčních	nemocí?

Čermáková:	Karantény	byly	zrušeny,	škola	nemůže	zveřejňovat	informace	o	nemocech	jen	na	

základě	ohlášení	rodičů,	infekční	nemoci	hlásí	krajské	hygieně	lékaři.	Při	větší	epidemii	vydá	kraj	

řediteli	školy	pokyn.	Ve	škole	a	školce	můžeme	informace	zveřejnit	jen	neformální	cestou.

Mazzolini:	Zjistím,	jak	to	je	upraveno	v zákoně.

Čápová:	Na	stránkách	MŠMT	jsem	našla	informaci	o	plánovaných	změnách	v RVP	od	září	2016.

Čermáková:	Informaci	prověřím	a	do	příště	zjistím,	zda	se	nás	nyní	týká	a	v jakém	rozsahu.

Jednání	Školské	rady	ukončila	předsedkyně	v 18:20 hod.

Tereza	Čápová, předsedkyně	Školské	rady…………………………………………………….

Mgr.	Tereza	Alexová	……………………………………………………………

Mgr.	Miluše	Janotová	……………………………………………………………….

Mgr.	Zuzana	Čermáková	……………………………………………………………………

Mgr.	Alena	Mazzolini	………………………………………………………………..

Stanislav	Barek	…………………………………………………………………………..




